

Students of the Musical Theatre Programme performing at the Academy Open Day.
音樂劇課程學生參與演藝開放日演出。



EXTENSION AND CONTINUING EDUCATION FOR LIFE (EXCEL)

演藝進修學院

EXCEL is the continuing education arm of the Academy. Established in 2001 and partnering with and on behalf of the Academy, EXCEL aspires to be a commercial enterprising platform to enhance arts literacy, interest and appreciation through offering high quality life-long learning performing arts education programmes for students of all ages, as well as custom-made professional training for corporate and government clients, and the production of corporate events that require performing arts expressions.

Pearson BTEC Level 4 Higher National Certificate in Performing Arts (Musical Theatre)

EXCEL runs 250 short courses for the general public throughout the year. For more information, please visit <http://excel.hkapa.edu> (courses). Apart from part-time courses, EXCEL offers a full-time Musical Theatre Programme for young people to discover their talent and preparing them for future auditions and professional careers. Completion of one year in the EXCEL Musical Theatre Programme will lead to the Pearson BTEC Level 4 HNC Diploma in Performing Arts (QCF)(Registration No.: 252301).

Students get hands-on experience, working and studying with Hong Kong's own renowned arts practitioners and taking part in invaluable performance experiences. Admissions to the EXCEL Musical Theatre Programme start from mid-July every year. For further information and application procedures, please call 2584 8721.

* It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualification to which this course may lead

演藝進修學院 (EXCEL) 為香港演藝學院之持續教育分部。自 2001 年創校以來，學院一直致力促進藝術卓越發展，並透過設立高水平持續進修或兼讀藝術課程，教授演藝學院各範疇的專業學科知識，從而達至提升普羅市民大眾對藝術的認知、興趣和欣賞能力。

Pearson BTEC 表演藝術英國國家高級證書資格 (音樂劇)

EXCEL 每年開辦約 250 個短期兼讀課程讓公眾參與，詳情可瀏覽本院網站 <http://excel.hkapa.edu> (課程資料)。除了提供兼讀課程外，本院亦開設全日制音樂劇課程供有興趣人士報讀。參加學員可從中發掘自己的天賦，一展所長，同時亦可為將來的面試及建立自己的藝術專業作充分準備。學生完成為期一年的 EXCEL 音樂劇課程後，將獲得 Pearson BTEC 表演藝術英國國家高級證書文憑資格 (表演藝術) (註冊編號：252301)。

課程中學生將獲得與香港本地知名藝術家合作的機會，既可從資深專業人士身上學習，亦可實踐課堂上所學到的知識。學員更會被安排參與舞台演出，汲取寶貴的表演經驗。EXCEL 音樂劇課程於每年七月中旬開始接受報名。欲了解更多有關課程的資料和報名詳情，歡迎致電 2584 8721 查詢。

* 個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格



*Students of the Elementary Jazz Dance [Part-time] performing at the Béthanie Theatre.
初級爵士舞 (兼讀課程) 學生於伯大尼劇院演出。*

Excel (Extension and Continuing Education for Life), The Hong Kong Academy for Performing Arts
香港演藝學院演藝進修學院

Tel 電話 : 2584 8721

Fax 傳真 : 2584 8766

Address 地址 : 1 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong
香港灣仔告士打道一號

Email 電郵 : excel@hkapa.edu

Office Hours 辦公時間 : Mon-Fri 星期一至五 : 10:00am-7:00pm

Sat 星期六 : 9:00am-1:00pm

Sun 星期日 : Limited service. Please make prior appointment. 如有任何查詢，請提早預約時間。

Closed on Public Holiday 公眾假期休息